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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Ekström (S)

2016/17:1022 Studenters ekonomi

Sveriges förenade studentkårer (SFS) publicerar varje år en studentbudget 
bland annat baserad på Konsumentverkets siffror för skälig levnadsstandard. 
Den senaste budgeten visar precis som tidigare år att studenter går back 
ekonomiskt. Dessutom visar SFS egen beräkning att den siffra de anger för 
boendekostnad är lägre än vad 41 procent av Sveriges studenter betalar. Det 
finns visserligen bostadsbidrag att söka, men regelverket är dåligt utformat efter 
studenters situation, och få studenter ansöker därför om bostadsbidrag. Ett för 
lågt studiemedel riskerar att missgynna studenter från arbetarklassen, som inte 
har samma möjligheter att få ekonomiskt stöd hemifrån som de med 
akademikerföräldrar. 

Min fråga till statsrådet Anna Ekström är:

 

Tänker statsrådet ta några initiativ för att utvärdera om studiemedlet är anpassat 
efter studenters faktiska utgifter?

………………………………………

Daniel Riazat (V)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-08
Besvaras senast
2017-03-15 kl. 12.00


